Содержание Contents

8 М.П. Голованова

ВОПРОСЫ АТРИБУЦИИ ГРУППЫ НАВЕРШИЙ ШВЕДСКИХ ЗНАМЕН ИЗ СОБРАНИЯ МУЗЕЕВ МОСКОВСКОГО КРЕМЛЯ

Marina Golovanova

Problems of Attribution of a Group of Swedish Banner Finials from the Collection of the Moscow Kremlin Museums

33 Е.В. Щербина

К ВОПРОСУ ОБ АТРИБУЦИИ ФРАНЦУЗСКИХ ЧАСОВ В СТИЛЕ БУЛЬ ИЗ СОБРАНИЯ МУЗЕЕВ МОСКОВСКОГО КРЕМЛЯ

Fkaterina Shcherbina

On the Question of Attribution of a French Boulle Style Clock in the Collection of the Moscow Kremlin Museums

55 В.Р. Новосёлов

Шпага на портрете императора Ивана Антоновича и памятник из Музеев Московского Кремля: попытка идентификации

Vasily Novoselov

A Sword on the Portrait of Emperor Ivan Antonovich and an Artifact from the Moscow Kremlin Museums: an Attempt at Identification

66 *Е.В. Когут*

ПРОБЛЕМЫ АТРИБУЦИИ НЕУКРАШЕННЫХ ОЛЬСТР ИЗ СОБРАНИЯ МУЗЕЕВ МОСКОВСКОГО КРЕМЛЯ

Ekaterina Kogut

Undecorated Holsters from the Collection of the Moscow Kremlin Museums:
Problems of Attribution

79 Н.А. Смирнова

Облачения из Великого Устюга в собрании Музеев Московского Кремля: проблемы атрибуции

Natalia Smirnova

Vestments from Veliky Ustyug in the Collection of the Moscow Kremlin Museums:
Problems of Attribution

101 Л.Н. Шанская

К ВОПРОСУ ОБ АТРИБУЦИИ СЕРЕБРЯНОГО БЛЮДА С ИЗОБРАЖЕНИЕМ КОРОНОВАНИЯ ЕКАТЕРИНЫ I

Liudmila Shanskaya

On the Question of Attribution of a Silver Dish Depicting the Coronation of Catherine I

126 М.Ю. Горькова

МОНГОЛЬСКИЙ ГОЛОВНОЙ УБОР ИЗ СОБРАНИЯ МУЗЕЕВ МОСКОВСКОГО КРЕМЛЯ: К ВОПРОСУ ОБ АТРИБУЦИИ

Marina Gorkova

A Mongolian Headdress from the Collection of the Moscow Kremlin Museums: Problems of Attribution

139 ПРИНЯТЫЕ СОКРАЩЕНИЯ

Abbreviations